
ACTA REUNIÓ AMPA 11 DE JULIOL DE 2023

ASSISTENTS: Gna. Aura M. Treminio, Imma Ubals, Tonyi León, Mireia Torres, Judith 
Jorge, Isa Pallarès, Anna Solà.
La resta de delegats i membres de la junta excusen la seva presència.

S’inicia la reunió amb l’aprovació de l’ acta anterior (Juny 2023 )

La valoració de la festa final de curs de l’AMPA és positiva tot i que es considera la 
possibilitat de revisar l’empresa de càtering que s’ha contractat i s’esmenta que la 
recollida dels contenidors de la brossa selectiva per part de l’ajuntament va ser el 
dilluns següent i que per evitar problemes es van guardar al pavelló. La minsa pluja del 
final va ajudar a recollir ràpid  i va fer traslladar les actuacions dels grups d’alumnes a 
la pista negra. 

La festa de I2 molt positiva, el berenar bé

La festa de I5 molt positiva, la fruita sempre és un èxit i la coca...molt correctes. 

Festa final de curs  de 6è és molt positiva. Va resultar una festa molt reeixida. Va 
ajudar-hi molt que els alumnes es quedessin a ballar a la zona del pati i no baixessin a 
la pista. Que hagi estat un grup tant cohesionat al llarg de la seva escolarització va 
ajudar al bon desenvolupament de la festa.

Canvi de Junta. El gran tema pendent que ha d’afrontar l’AMPA a l’inici del curs vinent 
és el canvi de junta i el canvi d’entitat bancària. Es proposen diferents calendaris i 
actuacions per al canvi de junta a què ens veiem obligats tant per les condicions dels 
estatuts com perquè alguns càrrecs d’aquesta queden vacants ja que les mares que els 
han ocupat darrerament són d’alumnes que han acabat la seva escolarització al centre. 
Cal pensar en com trobar persones que vulguin implicar-se en aquestes tasques. 

Quota AMPA. Es comenta si fer-la de 30€ anuals, en comptes dels 28 i si fer-ho 
fraccionat mensualment. Cal prendre decisions donat l’actual estat de comptes que 
tenim. 

Per finalitzar, s’entrega un obsequi a les dues persones de la Junta de l’AMPA que 
deixen els seus càrrecs, així com l’escola. Gràcies per tota la feina feta al llarg d’aquests 
8 anys!!!


